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VERSLAG BESTUURSRAAD 
14 juni 2022 

 
Aanwezig: Rik Bekaert, Martin Boens, Jan Himpe, Henriette Vanryckeghem, Eric Verhelle, Alain 
Winne, Geert Dewitte, Jürgen Deceuninck, Stefaan Degryse,  
Verontschuldigd: Henk Smagghe, Francky Bettens, Yves Debisschop, Linsey Debosschere, Hilde 
Dejonghe, 
Afwezig:  
 
We verwelkomen Geert Dewitte, opvolger van Alain Winne als vertegenwoordiger van Doskom. 
Dank aan Alain voor de jarenlange inzet als lid van de bestuursraad! 

 
1. Verslag voorgaande vergadering. 

- Tot nu toe hebben zich nog geen Oekraïners aangemeld in de sportclubs. Het aanbod is 
voor het ogenblik wel miniem gezien het sportseizoen er op zit. Afgelopen seizoen waren 
wel twee Afghaanse meisjes aangesloten bij Dynamivo. 

- De Provinciale Seniorensportdag (Midwest) in Izegem op 19 mei was zeer goed (cf. 
Henriette). In 2023 gaat deze door op 11 mei in Wingene. 

- Verder geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd. 
 

2. Evaluatie 30ste Fietsmarathon. 
- Ongetwijfeld één van de prachtigste edities ooit (936 deelnemers). 
- Jammer dat computerproblemen zorgden voor een anticlimax op zondagavond 

(prijsuitreiking). Werd rechtgezet op vrijdag met prijsuitreiking in Sport’o’bello. 
- Veel sportdiensten uit de regio werken met firma “Startrekking” voor resultaatverwerking 

bij dergelijke activiteiten. Stefaan informeert wat de mogelijkheden en het prijskaartje zijn. 
Als er met automatische registratie (elke deelnemer heeft een transponder) wordt 
gewerkt, zal er wel een snelheidsremmende maatregel nodig zijn in de Procureurstraat 
(chicane maken met BoPlan-elementen?). 

- Ondanks het plaatsen van nadarafsluiting bleef instroom van kleuterparcours aan de kerk 
een gevaarlijk punt. 

- Te vermijden i.v.m. Rode Kruis: maneuvreren met ambulance in Procureurstraat ter 
hoogte van hun interventiepost en met ambulance over de Marktplaats rijden (gebruik 
maken van 6de Jagersstraat?) 

- Op zondag enkel oliebollenkraam van Gympie als eetstand. Zaterdagavond beslist dat 
hamburgerkraam niet open ging op zondag bij gebrek aan medewerkers (oudercomité 
Bunderboog). Ook slagerij (BBQ-worsten) haakte op laatste moment af, hoewel zijn plaats 
gereserveerd was. 

- Tochten voor wielertoeristen kenden veel bijval. 
- Beelden “uit de oude doos” die werden geprojecteerd op de Marktplaats werkten 

aanstekelijk om te overwegen terug prijzen te voorzien voor de mooist verklede 
deelnemers en de mooiste/bijzonderste fiets. 

- Voor receptie 30ste Fietsmarathon was in 2020 een aparte werkgroep opgericht. 
Kampioenenhulde in 2020 zou traditioneel ook na het sportseizoen doorgaan. Combinatie 
van de twee, postcorona en zonder aparte werkgroep was misschien van het goede 



teveel om aan beide ten volle aandacht te besteden. Maar was uiteindelijk toch een 
geslaagde avond. 

 
3. Project skeelerroutes Midwest 

- Binnen Midwest wordt een netwerk van skeelerroutes ontwikkeld; Roeselare neemt hierin 
het voortouw 

- In Moorslede zijn 2 lussen voorzien die aansluiten op lussen van Roeselare en Ledegem 
(zie bijlage) 

- Bestuursraad adviseert ontwerp van routes positief. 
 

4. Stavaza diversen. 
 

4.1. Renovatie kelder sporthal. 
- Studiebureau plant volgende week nog een bezoek ter plaatse met adviserend architect 
- Afgewerkt dossier wordt bezorgd op 28 juni 
- Gemeenteraad september – goedkeuring 
- Prijsvraag in oktober 

 
 

4.2. Herinrichting speelplein Guido Gezellelaan 
- Studiebureau komt met eerste voorstel op woensdag 29 juni 

 
 

4.3. Schrijnwerk sporthal 
- Om budgettaire redenen wordt de focus gelegd op inkom, raam bureau, kleine deur 

cafetaria en toegang cafetaria. 
- 23/6 goedkeuring bestek gemeenteraad 
- 5/7: versturen uitnodigingen prijsvraag 
- 23/8: uiterste datum indienen offertes 
- 29/8 of 5/9: gunning college 

 
5. Rondvraag 

- Er werden, naar jaarlijkse gewoonte, kaarten besteld voor de Memorial Van Damme op    
2 september. 

- De volleybalfederatie zet volop in op beachvolleybal. Tal van steden en gemeenten 
hebben al een beachveld aangelegd. Kan dit in Moorslede ook tegen volgend jaar? 
Misschien in de buurt van de padelvelden? Misschien in combinatie met beachsoccer? 

- Vraag naar airco in de annex van de sporthal wordt door de schepen meegenomen in de 
besprekingen van de financiële planning. 

- Er werd al een aantal keren vastgesteld dat gebruikers van de padelvelden “wildplassen” 
langs de rand van de site. Kunnen de gebruikers van de padelvelden aangemaand 
worden om, net als de tennissers, gebruik te maken van de toiletten in de (kelder van de) 
sporthal? 

- Deur berging Doskom is aan vervanging toe. 
 
 
VOLGENDE VERGADERING : dinsdag 27 september om 20u00 – vergaderzaal sporthal 
Moorslede   
 
 
 
 
 
 
Stefaan Degryse,       Henk Smagghe, 
Verslaggever.        Voorzitter. 
 


